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Abstract (en)
[origin: CA3216964A1] The invention relates to a spiral jet mill (1) having a grinding chamber (10), which is delimited by a bottom (11), a cover (12),
and a wall (13) that connects the bottom (11) and the cover (12), and having a plurality of grinding gas nozzles (14) that pass through the wall (13)
and are connected to a grinding gas source, wherein each of at least part of the grinding gas nozzles (14) is provided with an associated switchable
shut-off mechanism (15), which is able to independently open and close the connection to the grinding gas source. In addition, a method for grinding
milling materials in a spiral jet mill is also disclosed.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Spiralstrahlmühle (1) mit einer Mahlkammer (10), die von einem Boden (11), einem Deckel (12) und einer den Boden (11)
und den Deckel (12) verbindenden Wandung (13) begrenzt ist und mit einer Vielzahl von Mahlgasdüsen (14), die die Wandung (13) durchsetzen
und mit einer Mahlgasquelle verbunden sind, wobei zumindest einem Teil der Mahlgasdüsen (14) zugeordnet ein schaltbares Absperrorgan (15)
vorgesehen ist, mittels dessen die Verbindung zur Mahlgasquelle unabhängig offen- und schließbar ist. Es wird ferner auch ein Verfahren zum
Vermahlen von Mahlgütern in einer Spiralstrahlmühle angegeben.
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